

Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag

Protokoll nr 2, 25/26

Måndagen den 18 augusti 2025, kl. 18.00
hos Andreas Rebert, Simris Bygata 28

Närvarande: Agneta Månsson, Mats Wallgren, Maria Nordh, Lena Nydahl, Lotte Henriksson och Andreas Rebert

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 7 24/25

Föregående protokoll godkändes.

§ 2 Ekonomisk rapport

Agneta redogjorde för byalagets ekonomi. Aktuellt saldo på banken var **71 765 kronor**.

Agneta redogjorde även för resultatet efter Simrisdagen vilket blev ett **underskott på 1410 kr**. Totala intäkter var 15 710 kr fördelade på entréavgifter: 12 700 kr och lotter: 3010 kr. Totala kostnader var 17 120 kr fördelade på mat: 8820 kr, tält: 3500 kr, underhållning: 3000 kr, bajamaja: 1000 kr och bord/bänkar: 800 kr.

§ 3 Maria Nordh – tillgång till bank

Enligt det konstituerande mötet ska ordförande vara firmatecknare och ha tillgång till föreningens bankkonto. Maria och Agneta bokar möte med banken för att lösa detta. Andreas ordnar med kopior på protokoll för årsmöte och konstituerande möte.

§ 4 Uppdrag från årsmöte – Tillgångar i Viarps byalag

Lena hade inför styrelsemötet varit i kontakt med Torbjörn Lundahl och fått en del handlingar tillhörande Viarps vilande byalag. Viarps vilande byalag har ett bankkonto hos Sparbanken Syd. Det senaste utdraget från detta konto är från 2017 och då fanns det 4830 kr.

Lena och Agneta bokar möte med Sparbanken Syd för att ta reda på aktuellt saldo samt om det går att överföra eventuella tillgångar till Simris-Viarps byalag.

§ 5 Förslag från årsmöte på användning av intäkter/tillgångar

a. Skuggning vid lekplats

Kommunen har inte budget för att i dagsläget ordna skuggning vid lekplatsen. Ett förslag från årsmötet var att byalaget bekostar detta. Eftersom det är kommunens mark har vi begränsade möjligheter att göra detta inom byalaget. En möjlighet är flyttbart parasoll, men det behöver då kunna förvaras på lämplig plats.

b. Hyra av lokal för aktiviteter

Agnetta och Mats ska besöka den nya ägaren av före detta galleri Thomas Wallner för att se om där finns möjligheter kring samarbete.

c. Bjud på maten vid Simrisdagen

Vi var överens om att det inte är lämpligt att erbjuda gratis inträde till Simrisdagen, men däremot kan vi se till att ha en så låg avgift som möjligt. Intäkterna behöver inte täcka alla utgifter.

d. Öronmärkta tillgångar

En större del av byalagets tillgångar är medel som tillhört den nedlagda idrottsföreningen i Simris och som vid tidigare årsmöte beslutats överföras till byalaget. Den exakta summan som överfördes var inte känd vid detta styrelsemöte, men är troligen i storleksordningen **50 000 kr**. Vi får titta igenom tidigare mötesprotokoll för att ta fram den exakta summan. När dessa medel överfördes till byalaget ska det ha skett med kravet på att de ska vara **öronmärkta för ungdomsverksamhet**.

Maria föreslog att vi tar ett större grepp kring vad byalagets medlemmar vill att vi gör med tillgångarna och speciellt kring ungdomsverksamhet.

§ 6 Aktiviteter i höst

a. Äppelmustning

Thomas och Elisabeth har inte möjlighet att ordna äppelmustning i år så denna aktivitet utgår tyvärr.

b. Österlen lyser

Förslaget blev att vi firar Österlen Lyser lördagen den 1 november kl. 18.00 vid lekplatsen i Simris. Marschaller tänds kring lekplatsen i Simris och i Viarp. Vi uppmanar som vanligt även att bybor tänder upp kring sina fastigheter. Ett förslag var att vi försöker få tag i plasthinkar att sätta

marschallerna i eftersom det ibland kan vara besvärligt att tända pga. blåst. Mats kollar med JHL om det finns möjlighet att köpa hinkar.

Agneta föreslog att vi kontaktar storkök för att kolla om det går att få hinkar från dem. Maria föreslog plåthinkar med utskurna mönster.

c. Byaloppis

Vi beslöt att inte ordna någon byaloppis i höst eftersom folk troligen är trötta på loppmarknader. Många har ordnats i vårt närområde nyligen. Vi återkommer i stället med detta till våren.

§ 7 Märkning av byalagets bord

Lotte kollar med sin man Andreas om han har en lödkolv vi kan använda för att bränna in byalagets namn på bord/bänk.

§ 8 Rekrytera medlemmar

Andreas tar fram ett informationsblad som vi kan sätta upp i Simrislund för att försöka rekrytera nya medlemmar till byalaget.

§ 9 Förslag från medlem – Ogräsbekämpning utan gifter

En medlem föreslog att byalaget jobbar för en by där ogräsbekämpning sker utan gifter. Vi diskuterade detta, men kom fram till att det är en fråga vi inte kan driva inom byalaget. Det finns godkända medel som får användas av privatpersoner och vi känner att vi inte ha möjlighet att styra över vilka medel som bör och inte bör användas.

§ 10 Övriga frågor

a. Möte med kommunen 26/8 – Ofrivillig ensamhet

Kommunen har bjudit in till ett uppföljningsmöte kring ofrivillig ensamhet. Agneta kollar med Annika om byalaget anmält sig för att delta.

b. Laddstolpe – Rogers bil

EONs gamla laddstolpe vid kyrkan har monterats ner. Vi har ännu inte fått svar om detta är permanent. Mats frågar Rogers Bil om det, mot ersättning, är möjligt för bybor och besökare att använda deras laddboxar för att ladda sina elbilar.

c. Byalagets krukor

Elna Wallgren har tagit på sig att sköta byalagets blomkrukor (cementrör) vid busshållplatsen i Simris. De skulle dock behöva flyttas en aning eftersom de skymmer sikten vid utfarten från byadammsvägen till bygatan.

Mats kollar först med Elna hur hennes planer ser ut och därefter får vi hjälpas åt om krukorna behöver tömmas på jord för att kunna flyttas.

d. Inköp av tält, bord och stolar

En stor utgift vid Simrisdagen är hyra av tält. Vi beslöt på detta möte att det är okej för bylaget att köpa in begagnat tält, bord och/eller stolar om vi hittar dessa till lågt pris. Vi har till exempel sett försäljning av tält till lägre pris än vad vi hyr tält för. Om någon hittar tält, bord eller stolar så ska först övriga i styrelsen informeras och om vi är överens kan inköp därefter göras utan beslut på ordinarie styrelsemöte. Inköpet protokollförs på nästkommande möte.

Vi har som alternativ till hyra/köp av tält möjligheten att låna tält av Maria respektive Lotte. Både har varsitt 5x8-tält.

§ 11 Nästa styrelsemöte

Nästa möte äger rum tisdagen den 30 september kl. 18.30 hos Agneta Månsson.

Mötet avslutades och vi tackade Andreas för kaffe och kakor.